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Landvik skole 

Referat FAU-møte 8-2023/24 
Tirsdag 7. mai 2024, kl. 19.00 – 20.30, 

Personalrommet Landvik skole – inngang Inntjore 1876 

Møteleder: Gunnar Edvard Gundersen 

Neste møte: tirsdag 4. juni 2024, 19.00 – 20.30 

 

Tilstede: 

 1. trinn: Gunnar Edvard Gundersen 

 2. trinn: Sandra Bjerk – Lisbeth Flaten 

 3. trinn: Hege Hystad 

 4. trinn: Gurly Dokkedal 

 5. trinn: Hilde Andersen Sundhordvik – Siri Tomine Eide 

 6. trinn: Anette G. Hodnebrug  

 Skolens ledelse: rektor Kjetil Glimsdal 

 Skolens ledelse: fagleder Hilde Igland 

Forfall 

 1. trinn: Therese Rasmussen 

 3. trinn: Gunnstein Hørte 

 4. trinn: Gunvor Sofia M. Almlie 

 6. trinn: Stig Arve Husebø Abrahamsen 

 7. trinn: Cecilie Svanberg, Dag Henning Johannessen 

Kopi til: 

 Skolens ledelse: fagleder Einar Loland Råheim 

Saker 

− Referat fra forrige FAU-møte 

 Kort gjennomgang godkjenning av referatet fra FAU-møte 7-2023/24 

 <ReferatHer> 

− 17. mai 2024 

 Hva er klart? 

 Hilde setter frem den sjokoladen som er handlet inn 16. mai. 

 Lisbeth ordner veksel 

 Virker som at komiteene har kontroll. 

 

 Hva gjenstår av arbeid? 

 Imås og FAU spleiser på en fryser.  
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− 7. trinns avslutningsfest 

 Hvordan ligger det an til denne? 

 Komiteen har fått oversendt opplegget fra i fjor. Har ikke fått noen spørsmål fra 

dem. Tror FAU ga raust med penger i fjor og at det ble noe igjen.  

Faste punkter  

− Saker/innspill fra klassene 

 TINE-stafetten. Mange som har lyst til å være med, hvordan velger man ut de 

som får lov? Kunne det vært med flere lag? 

 Det ble observert mange lag fra Holviga og Jappa, men ikke så mange fra 

Landvik. Ledelsen undersøker. 

 Valg av FAU-representanter/klassekontakter 

 3. trinn: Bare valgt en representant til FAU, og det mangler klassekontakter for 

A og B.  

 1. trinn: mangler en klassekontakt for B klassen. 

 Skolen sender ut visma-melding. 

 Valg av kommende 1. klasses FAU-representanter/klassekontakter på 

førskoledagen. Gunnar Edvard kommer og sier noe om FAU. 

 Neste års FAU-representanter inviteres med i årets siste møte, 9. juni 

− Saker fra Elevrådet 

 Ingen saker. 

− Saker fra skolens ledelse 

 Informerer om to sykemeldinger som preger skolen i noen grad. 

 Regnbuefredag, markering av mangfold på samme måte som man har gjort 

tidligere. Skolen står selv for arrangementet, eksterne organisasjoner har på 

generelt grunnlag ikke tilgang til skolen. 

 Orientering fra renhold. Tidligere har de vasket tidlig på morgenen og sent på 

kvelden, nå vasker de midt på dagen. Det blir vasket like mye som før, men 

skolen er ikke nyvasket når elevene kommer om morgenen. 

 Besøk av russ forrige uke. Veldig eksemplarisk russ. Barna fikk gå inn i 

russebussene, hørte på musikk, dempet musikken på forespørsel. 

 I morgen kommer to benker til skolegården, sponset av fau, og så kommer det to 

til litt senere. 

 Spørreundersøkelsen blant foreldre: Skolen tror det er lurt at det går kort tid nå før 

det resulterer i et produkt som presenteres til foreldrene, helst før sommeren. Det 

har kommet inn 300 svar. 

 Åpen skole på høsten og sommeravslutning. Dette er obligatorisk for elever og 

ansatte, og gjør at alle avspaserer siste skoledag (20. juni). 

 Vellykket dugnad på 3. trinn. Det ble gjort mye, skolen er godt fornøyd. 

 Ny opplæringslov fra 1. august, skal være et møte vedr. dette for noen ansatte fra 

alle skolene på Landvik i morgen. 

 Kabalen for neste år er nesten klar. 27. mai må skolen ha klart hvordan det skal 

bli, for da skal de ansatte jobbe med planlegging av neste år. Foreldre vil få 
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beskjed i månedsskiftet. Ønske fra FAU om at alle foreldre og barn får beskjed 

samtidig. 

 Rektorsamling: Skolene i Grimstad vurderer å kutte ut ipad på 1. og 2. trinn, bl.a. 

for å spare noe penger. Rektor informerer om at disse brukes lite, og så bruker 

man penger på lisenser mv., og tenker derfor at dette kan være hensiktsmessig 

 Greit for FAU dersom dette bestemmes. 

− Skolens økonomi 

 God kontroll på økonomien. Balanse og litt i pluss foreløpig. Det merkes ute i 

trinnene og i klasserom, det er helt på grensen til å være for få ansatte tilstede på 

enkelte trinn, i enkelte klasser og i enkelte situasjoner. 

Det er flere ting man prioriterer og forsøker å følge godt nok opp: lærernorm, 

assistenter og vedtak om spesialundervisning. Skolen skulle gjerne hatt anledning 

til å ha mer av bl.a. lesekurs. 

Få ting som tyder på at skoleøkonomien kommer til å bli bedre fremover, det er 

heller ikke bedre i nabokommunene våre. 

 Ledelsen er fornøyd med medarbeiderkulturen og med at man har det som 

satsingsområde. De har heller ikke inntrykk av at det er misfornøyde foreldre.  

Oppfordrer foreldre til å si ifra, og da til ledelsen, dersom det er noe. 

 409 elever nå, ca. 392 elever neste år. Dette har betydning for skolens økonomi. 

Det kan fremdeles skje endringer. Skolen har tilpasset neste skoleårs budsjett til 

nedgang i elevtall. 

− Trafikksikkerhet 

 Befaring sist uke. Ser ut til at det kommer opp gjerde mellom skolegården og 

biltrafikk. 

 Skolen har vært i kontakt med PS Anlegg og sandtaket om å begrense tungtrafikk 

forbi skolen mellom 08:00 og 08:30. Har blitt merkbart mindre. Veldig bra! 

− Saker til/fra SU 

 Ikke noe spesielt nytt å melde fra SU. Ansatte melder om krevende, men positivt 

arbeidsmiljø. 

− Saker til/fra KFU 

 Ingen saker. 

− Eventuelt 

 Sommerfest 18.06.24 kl. 17. FAU har en hilsen til de ansatte. 

 

 

Referent Hege Hystad 


